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香甜的蛋糕中表达着成长的丰硕；温馨的烛光中诠释着愿景的允诺；欢笑的祝福中流淌着真情的暖意；诚挚的短信中传递着不变的欢乐！本篇文章是为您整理的《生日快乐英语搞笑祝福语》，供大家阅读。 >1.生日快乐英语搞笑祝福语 1、祝愿你，在这特别的日子里...
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>1.生日快乐英语搞笑祝福语
1、祝愿你，在这特别的日子里，幸福平安，心情美丽。
I wish you happiness and peace of mind on this special day.
2、愿你特别美丽，特别平静，特别凶狠，也特别温柔。
May you be beautiful, calm, fierce and gentle.
3、愿我的祝愿，生日快乐，幸福直抵你的心里。
May my best wishes for a happy birthday and happiness to your heart.
4、岁岁平安可不够，我要你岁岁有我。
Peace is not enough. I want you to have me.
5、愿你鸿运财运找你投宿，生活美满永远幸福！
May you have good fortune and fortune to stay with you, live a happy life and be happy forever!
6、愿你一世欢喜，不为世俗所及。
May you be happy all your life, beyond the reach of the world.
7、愿你遇到一个成熟的爱人，一辈子不用长大。
May you meet a mature lover and never grow up.
8、愿你夜里有灯，梦里有人，平安喜乐。
May you have a lamp at night, someone in your dream, peace and joy.
9、承蒙时光不弃，与成长不期而遇。
Thank you for your time and your growth.
10、愿你往后路途，深情不再枉付。
May you go back to the road, affectionate no longer in vain.
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1、祝福的话儿总也说不完，快乐的事儿总也乐不完，美丽的心情永远美不完，幸福的日子总也过不完，祝你生日快乐，幸福天天。
Blessing of ho also said not over， always happy thing always can\'t finish the music， beautiful mood beautiful forever， always happy days is not over， I wish you a happy birthday， happy every day。
2、穷的喝不起水，穷的交不起费，穷的吃不起饭，穷的就剩下碗，穷的浑身都累，穷的\'就剩下嘴；大方发条信息：祝你生日快乐。
Poor can\'t afford to drink water， poor to pay my fee， poor to eat rice， poor leaves bowl， the poor are all tired， poor leaves the mouth； Generous clockwork information： I wish you a happy birthday。
3、生日歌为你欢乐奏响，快乐幸福伴你成长。愿你的生活像蛋糕一样甜蜜芬芳。蜡烛点亮，请记得许下美好的愿望。祝你生日快乐，美梦成真！
Happy birthday song for you joy， and happiness with you。 May your life sweet and fragrant like a cake。 Lit candles， please remember to make a good wish。 I wish you a happy birthday， a dream come true！
4、你是世界上最幸福的女人，有一个英俊潇洒、幽默风趣的并且十分爱你的老公守着对你一生一世的和每一年的今天陪你一起走过，老婆，生日快乐！
You are the happiest woman in the world， there is a handsome， humorous and love your husband very holds the promise of life to you and to walk with you every year today， my wife， happy birthday！
5、采一朵美丽的鲜花，撷一束火红的枫叶，装进思念的信封，遥寄给远方的朋友！在这个一年中最最美丽的日子里，真诚地对你说一声：生日快乐！
Pick a beautiful flower， a bunch of red maple leaf， into the envelope of missing， remote sent to distant friends！ In this the most beautiful day of the year, I sincerely say to you： happy birthday！
6、用流星划过的光芒点燃你生日的蜡烛，用冬天飘落的雪花为你写张祝福的卡片，用一颗真诚的心为你打开岁月新的一章，祝你生日快乐。
With light your birthday candle, the falling of a star with a falling snow in the winter for you write Zhang Zhufu card, with a sincere heart for you open the years new chapter, I wish you a happy birthday。
7、让星星化为我的眼，整夜的看护你；让清风化为我的笑，抚平你驿动的心；让一切美好的事物化为我的祝福，祝福寿星生日快乐，福如东海！
Let the stars into my eyes, care of you all night； Let the wind into my smile, your act of heart； Let all the good things into my blessing, happy birthday to longevity, happiness as immense as the Eastern Sea！
8、把每一片花瓣放在旋律中畅想，把每一种色彩放在眼神中冥想，生命里最完美的时间，生活中最完美的事件，亲爱的朋友，祝你生日快乐，永远开心。
Put each petal melody in the imagination, put each color eyes in meditation, in my life the most perfect time, in the life the most perfect event, my dear friends, I wish you a happy birthday, happy forever。
9、蛋糕甜甜，儿女的孝心连连；烛光红红，儿女的情意浓浓；歌声美美，儿女的爱心累累；寿面长长，儿女的祝福绵绵！愿父亲生日快乐！
Sweet cake, sons and daughters of filial piety； Red red candle, children\'s affective thick； Children singing meimei, deeply in love； The blessings of children birthday noodles, long continuous！ Let father happy birthday！
10、风花雪月闺情诉，紫幽梦，盈轻舞。漫卷诗书香满路。凤箫声动，莲池同聚，舞落星如雨。在你生日之际，短信飞来，祝你生日快乐！
Affair best mood, purple deep and remote dream, full of light。 Thrown into poems elegant way。 Fung sound moving, lianchi with poly, the star is like a dance。 In your birthday, text messages, I wish you a happy birthday！
>3.生日快乐英语搞笑祝福语
1、好多年了，每一个生日我们都没忘记给对方祝福，希望这一生都拥有这友情，真心祝你生日快乐！
For many years, every birthday we have not forgotten to give each other good wishes, I hope this life has this friendship, sincerely wish you a happy birthday!
2、今天有了你，世界更精彩；今晚有了你，星空更灿烂；今生拥有你，人间更温暖。生日快乐！
Today with you, the world is more wonderful; tonight with you, the stars are more brilliant; this life with you, the world is warmer. Happy birthday!
3、暖暖的烛光里，有我的思绪与期盼，纵然相隔太远太远，仍送去无限想念及祝福！生日快乐。
In the warm candle light, there are my thoughts and expectations, even though they are too far apart, they still send infinite thoughts and blessings! Happy birthday!
4、日月轮转永不断，情若真挚长相伴，不论你身在天涯海角，我将永远记住这一天。祝你生辰快乐。
The sun and the moon go round and round forever. If you are sincerely with me, no matter where you are, I will always remember this day. Happy birthday to you.
5、愿美妙的香味时刻围绕着您，使您的人生充满幸福喜悦，永浴于无止境的欢乐年华！祝您生日快乐！
May the wonderful fragrance surround you all the time, making your life full of happiness and joy, and bathing in endless happy years forever! Happy birthday to you!
6、生日的烛火点燃后又熄灭，这一瞬间的含义有两个：告别过去的甜酸苦辣，迎接人生的又攀登。
Birthday candles are lit and then extinguished. This moment has two meanings: to say goodbye to the past bitterness and sweetness, and to welcome the climbing of life.
7、今天使你的生日，你不再我的眼前。在这春日的风里，做一只风筝送你，载有我无尽的思念。
Make your birthday today, you are no longer in front of me. In the spring wind, make a kite for you, carrying my endless thoughts.
8、青春的树越长越葱茏，生命的花越开越艳丽，在你生日的这一天，请接受我对你的深深祝福。
The longer the young trees grow, the more lush the flowers of life blossom. On your birthday, please accept my deep blessings to you.
9、在你生日这一刻，没能在你身边，对不起！只能给你我最温暖的祝福，里面有我对着大海许下的愿！
I\\\'m sorry I couldn\\\'t be with you on your birthday. I can only give you my warmest wishes, there are my wishes for the sea!
10、难忘是你我纯洁的友情，可贵是不变的真情，很高兴能认识你，献上我最爱的水晶，祝你生日快乐！
Unforgettable is the pure friendship between you and me, precious is the unchanging truth, I am glad to know you, dedicate my favorite crystal, wish you a happy birthday!
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1、祝福你的人生永远灿烂，这是真心的祈祷。
Wish you a bright life forever. This is a sincere prayer.
2、愿你遇良人，予你欢喜城，长歌暖浮生。
May you meet a loved one and give you a happy city and a long song to warm your life.
3、愿您生日快乐，天天愉快，永远欢乐！
Wish you a happy birthday, every day and always!
4、愿你的生日伴随着幸福与喜悦，从日出到日落。
May your birthday be accompanied by happiness and joy, from sunrise to sunset.
5、祝你：发财势头如快马加鞭，一日千里。
I wish you: the momentum of wealth, such as the galloping horse, a thousand miles a day.
6、你是会发光的星球，是我内心的骄傲和挚爱。
You are a shining planet, the pride and love of my heart.
7、祝亲朋好友，身体健康，万事如意。
I wish you good health and good luck.
8、愿所有的欢乐都陪伴着你，仰首是春，俯首是秋。
May all the joy accompany you, look up is spring, bow is autumn.
9、愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
May you enjoy today\'s joy and have a happy birthday!
10、祝你生日快乐，年年有今朝，岁岁都健康。
I wish you a happy birthday, every year and every year.
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1、值得记念的日子，原世界因为有了你而更加美好，生日快乐。
Day to remember the original world more beautiful because of you， happy birthday。
2、愿美妙的香味时刻围绕着您，使您的人生充满幸福喜悦，永浴于无止境的欢乐年华！祝您生日快乐！
Wish a wonderful fragrance moment around you， make your life full of happiness， forever the bath in endless joy time！ I wish you a happy birthday！
3、今天是你的生日，我的爱人，感谢你的辛苦劳碌，感谢你给予我的关心、理解和支持。给你我全部的爱！
Today is your birthday， my love， thank you for your toil， thank you for giving me the concern， understanding and support。 All my love to you！
4、今天是你的生日，一个我永远忘不掉的日子。愿上帝保佑你一生平平安安、健健康康、幸福快乐！我的老婆。
Today is your birthday， I will never forget not to drop a day。 May god bless you a happy life in peace， healthy and happiness！ My wife。
5、让我为你祝福，让我为你欢笑，因为在你生日的今天我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你生日快乐！
Let me bless for you， let me laugh for you， because in your birthday today， my heart is with you the same jubilation， happy！ I wish you a happy birthday！
6、我没有五彩缤纷的鲜花，没有那些浪漫的诗句，没有贵那些重的礼物，没有那些兴奋的惊喜，只有一个轻轻的祝福，祝你生日快乐！
I have no colorful flowers， no the romantic poetry， no expensive gifts， free without those exciting surprise， only a gentle blessing， wish you a happy birthday！
7、寿星佬，在你的生日来临之际，祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现，生日快乐！
The birthday girl guy， in your birthday is coming， wish you can get all hope， all dreams come true， all waiting can appear， all paying can cash， happy birthday！
8、轻轻的我来了，正如我轻轻的走，我挥一挥衣袖，留下一头金牛。在您生日来临之际，送去我深深的祝福，祝你牛运冲天。
I come lightly， just as I gently walked， I wave sleeves， leaving a calf。 In your birthday approaching， send to I deeply wishes， I wish you the best cattle shipped。
9、让短信载着我的问候，让字句表达我的祝福，在你生日的今天，我的内心也跟你一样的欢腾、快乐！祝你，生日快乐！
Let message carrying my greetings and words to express my wish， in your birthday today， my heart is with you the same jubilation， happy！ I wish you a happy birthday！
10、我的祝福捎来我对你的爱，愿你的生日过得称心如意，当一天过去，你躺下享受安宁，愿幸福弥漫你恬静的金色梦境。
My greetings to my love for you， wish you have a nice birthday， the day in the past， you lie down to rest， may the peace of a golden dream be filled with happiness。
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